
Zápis z porady vedení konané dne 11. 8. 2015 

Přítomni: Dostál, Šrubařová, Rebok, Malinka, Novotná Buršíková, Bartošek, Regner, Křenek 

Pištěk (do 10:53) 

Omluveni: Matyska, Kohoutková 

1. Kontrola úkolů 

 Popis činností divizí do výroční zprávy – divizní postupně posílají podklady, na jejich 

základě vznikne konkrétnější představa o konečné podobě zprávy. 24. 8. podá Vičar 

podrobnější informace o podobě zprávy.  

 Investiční záměry  

o  stále nejsou plně vyjasněny velké položky, Pištěk zaurguje Rudu, hotovo do 

konce týdne (kontrola 17. 8.)  

o Prvky páteřní sítě – je hotová zpráva pro konzultace s ředitelem, bude dořešeno 

na kolegiu 17. 8.  

 Uchopení univerzitní pošty – Křenek domluví s Rudou harmonogram dalších činností 

(termín prezentace na kolegiu, shrnutí návrhu na koncepci, technologii apod.), dodá 

17. 8. 

 Správa IT na CEITECu – na CEITECu probíhá výběrové řízení na správce ICT. Po 

odchodu zástupce ÚVT A. Bartanuse kryje jeho práci částečně M. Javorník, který na 

CEITEC dochází.  

 Zápis ze schůzky skupiny pro identity – Malinka seznámil s momentálním stavem a 

zamýšleným řešení. Zápis zatím v pracovní verzi, Malinka zašle alespoň ke čtení a 

připomínkám. Kontrola 7. 9. 

 E-learning – Regner informoval o jednáních na fakultách a potřebě schůzky 

s budoucím prorektorem pro IT.  

 

2. Různé  

 Šrubařová požádala Dostála, aby nechal pozastavit poskytování služby MeDiMed pro 

SurGal Clinic s. r. o. z důvodu neuhrazení smluvených závazků. Dostál upozorní 

odpovědné osoby na SurGal Clinic na závažnost situace a zjedná nápravu.  

 Šrubařová upozornila, že se blíží inventarizace a požádala o dodání návrhů na 

vyřazení majetku do 10. září.  

 Malinka informoval o výpadku na CPS, poděkoval síťařům a pracovníkům své divize 

za rychlé a bezproblémové zvládnutí situace.  

 Rebok seznámil s návrhem jak řešit nákupy IP telefonů a digitálních telefonů pro 

fakulty.  

 Návrh bezpečnostní směrnice byl zaslán právníkům k připomínkám.  

 Smluvní výzkum pro policii – byla fakturována 1. etapa, tento týden proběhnou 

s policií jednání o možnostech získávání objemných dat.  

 Rebok poslal e-mailem informace o možnostech stěhování sálů.  



 Procházka s Vičarem hledají možný trh pro RemSig, proběhne schůzka na CTT. 

Regner navrhl pozvat zástupce z CTT na příští schůzku o hospodářské činnosti, zjistit, 

s čím by nám mohli pomoci.   

 Někteří pracovníci si v době svých dovolených zapomínají v e-mailech nastavit 

automatickou odpověď v nepřítomnosti. Jasně doporučeno nastavit odpověď včetně 

zastupující osoby. Oddělení technické podpory dodá návody pro O365 a ústavní e-

mailový server na dioru a zařídí jejich distribuci všem zaměstnancům ÚVT. Diskuse o 

možnostech řešení, je třeba na příštím kolegiu (17. 8.) dořešit, zda formalizovat 

formou nařízení. Nutné rozhodnutí ředitele.  

 Malinka informoval, že zatím neobdržel žádnou reakci k návrhu ukládání 

přístupových údajů ke kritickým systémům. Poprosil o přečtení a reakci na příštím 

kolegiu. (do 17. 8.) 

 Probíhají jednání o začlenění Teiresiás do služby centrální správy. Aktuálně se 

připravuje pilotní prostředí. 

 Informace o zajímavých akcích konaných na MU (kupř. zajímavé přednášky, jazykové 

kurzy, školení k projektům apod.) posílejte Buršíkové, následně to bude tvořit součást 

zápisu z kolegia.  

 Windows 10 – Malinka s Křenkem zpracují věcné informace včetně potenciálního 

nebezpeční. Upozornili, že licenční podmínky ještě nejsou plně vyjasněny. 

V současnosti se neplánuje masivní testování, dobrovolníci mohou vyzkoušet 

individuálně.  

 

3. Informace z projektové podpory 

 TC AV chystaná seminář ICT 2016-2017 v programu H2020, který se uskuteční dne 

2. 10. v Praze, kde bude představen pracovní program na příští období. Více informací 

vč. programu a registrace naleznete na tomto odkazu: http://www.h2020.cz/cs/obecne-

akce/seminar-informacni-a-komunikacni-technologie-2016-17-v-programu 

 Registrace na akci Grants Week byla spuštěna, více informací zde: 

http://www.ceitec.eu/era-chair/grants-week/ 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Otto Dostál 

Zástupce ředitele pro vědu a 

výzkum 
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